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Till Anita Mattsson (S), kommunstyrelsens ordförande 

Under förra året KRAV-certifierades kommunens kök i skolor, förskolor, 
gymnasium och äldreboendet Björkbacken. Målet var att servera mat som 
är god, nyttig och samtidigt bidrar till minskad klimatpåverkan och mer 
biologisk mångfald. Dessutom meddelades det av styret att KRAV var 
garanten för stark djuromsorg i livsmedelsproduktionen. Vilket var en viktig 
del i arbetet med att stärka hela kommunens miljö- och klimatarbete. 

Att minska matsvinnet, minska mängden bekämpningsmedel, tillsatser och 
antibiotika i maten är viktigt. Säsongsbaserade inköp, god djuromsorg och 
att eliminera dåliga kemikalier i kommunens kök likaså.  

Dessvärre uppmärksammades vi nu under januari om allvarliga brister i 
djurhållningen på olika KRAV-gårdar runt om i vårt land. Det var 
förskräckliga uppgifter om djurplågeri och misär, man ville inte riktigt tro att 
det var sant. 

Med denna bakgrund har jag en fråga till dig Anita Mattsson: 

 

1. Tänker ni ledande politiker ompröva beslutet om att våra kök ska 
vara KRAV-certifierade? 
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